
 

Zápis z komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 8.3.2010 

 

Datum a čas konání:8.3.2010, 15.30 hodin 

Místo konání : zasedací místnost  MÚ ,Václavské nám. 182 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: pí M.Komárková – OSBD, O .Kubový – velitel MP, J.Kozák, Ing. Petr Svoboda 

 

Program: 

- řešení problému v ulici Jana Palacha –pan Kozák 

- kontrola úkolů 

- petice 

- závěr 

 

Řešení problémů v ulici J.Palacha s odpadky 

- na základě požadavku pana Kozáka byla na jednání komise pozvána pani Marie 

Komárková ze správy OSBD –Karlov  a pan Oldřich Kubový, velitel Městské policie 

- Pan Kozák chtěl problémy s odpadky v  této lokalitě řešit na půdě MÚ, protože 

doufal, že  za účasti zástupců komise  a hostů by se mohl problém lépe a rychleji 

vyřešit 

- Hlavním problémem jsou odpadky  kolem kontejnerového stání v ulici Jana 

Palacha,stání slouží domům v této ulici a také čp.139 – 141; kolem kontejnerů je 

velký nepořádek, v případě špatného počasí vítr  rozšiřuje odpad po celém okolí; 

doposud za odměnu úklid prováděl jeden z obyvatel ulice; v současnosti se žádný 

člověk o to nestará 

- Pan Kozák navrhoval, zda by nebyla možnost realizovat úklid tím způsobem , že 

by každá domácnost zaplatila 10 Kč měsíčně; je tam cca 250 rodin..bylo by to 

2500,- Kč a za tuto cenu najít člověka, který by se staral o úklid tohoto prostoru 

- Pí Komárková –vznesla dotaz na pana Hlavatého, kdo je zodpovědný za čistotu 

kolem stání po odvozu odpadu? 

- Pan Hlavatý – odvoz zajišťuje MWE ( nezodpovídají však za úklid, i když někdy ho 

taky provedou),ale ten nepořádek uklízejí TS v tom případě, když je opravdu 

nesnesitelný 

- Pí Krupičková – sdělila, že v současné době viděla pracovníky z Úřadu práce 

podílet se na úklidu kolem kontejnerů na sídlišti 

- Pan Jirásek – navrhuje pani Komárkové z OSBD , aby si sezvala zástupce všech 

domů a navrhla jim způsoby, jak udržet čistoty kolem kontejnerů; např 

kontejnery pro každé číslo popisné; najít adresného správce ve spolupráci 

s Městem, jakým způsobem by se o to staralo 

- Pan Vališ – situace s odpadky je strašná,je nutné ji vyřešit, netýká se jen části 

v Palachově ulici, ale v celém sídlišti; řešením se zabýváme již několik let a zatím 

výsledek žádný 

- Pan Kozák se dotazoval pana Kubového, k čemu slouží monitorovací kamera 

v ulici – odpověď kamerový systéme tam ohledně monitorování školského 

zařízení, bezpečnosti dětí 

- Pan Kozák – mohla by se občas využít i na monitorování kontejnerového stání, ale 

budou v tom bránit stromy, bylo by nutné je ořezat  

- Pan Kubový –zjistí na životním prostředí, zda je možné  s těmi stromy něco ještě 

v tomto období dělat 

- Pani Komárková – udělá návštěvu ve všech domech, zkontroluje stav, pan Kozák 

bude mít za úkol, zda by byl schopen získat nějakého občana, který by byl 

ochoten se starat o čistotu v okolí kontejnerového stání, ale celý problém si budou 

lidi muset vyřešit sami, bude tam upozornění, že prostor je hlídán kamerovým 

systémem 

- Doporučení do usnesení: Komise doporučuje RM: pověřit řešením 

odpadků a nečistot kolem kontejnerových stání jednoho konkrétního 



zaměstnance MÚ –  po jeho určení s ním bude komise diskutovat 

systémové  řešení tohoto problému 

- Pan Kozák se opětovně ještě zmínil o anabázi ohledně zjednosměrnění ulice 

J.Palacha. Zdá se, že město přes svůj slib dosud Policii ČR neoslovilo, neexistuje 

tedy odborný názor na tento návrh. 

 

 

Kontrola úkolů 

- Pan Hlavatý se informoval o možnosti ankety ,ale z odboru investic  neobdržel 

dostatečné podklady a plnění usnesení 34/09 je dle jeho slov nedostačující 

- Na příští jednání pozvat Ing.Janála ( zajistí Děkanovská) 

- RM schválila podporu projektu na modernizaci školního hřiště u ZŠ Jana Palacha a 

pověřila odbor investic prověřením možnosti financování, usnesení RM 133/10 je 

termínováno 30.6.2010. 

- Na starém hřišti roztrhané sítě – lokalita vnitroblok – závada není dosud 

odstraněna 

 

 

Různé 

- Pí Krupičková –stížnosti obyvatelů na hlučnost lanovky na novém DH – bylo by 

vhodné zajistit to nějakým vhodným řešením hlavně večer 

- Pí Krupičková –kolem Pasáže je spousta odpadků kolem kontejnerového stání  - 

hlavně papír a plasty; vyvážení odpadkových košů kolem hřiště – nevyvážejí 

všechny; dle jejího mínění je jich také nedostatek; chybí lavičky  - lokalita v Dolní 

ulici tam nejsou žádné 

 

Petice za výstavbu kruhového objezdu – Ing.Petr Svoboda 

- Za petiční výbor navštívil komisi Ing. Petr Svoboda, členům komise a hostům 

vysvětlil problematiku, která je vedla k iniciování celé akce 

- K iniciování petice občany vedla skutečnost, že přecházení chodců přes silnici 

č.III/03322 v prostoru jejího křížení s ulicemi Čechovou a Ortenovou je velmi 

obtížné a nebezpečné a výjezd obyvatel městské části Sedlec z ulice Čechova na 

silnici v době špičky v zhledem hustotě provozu je také velmi obtížný 

- Dle jeho názoru se situace ještě ztíží  započetím plánované rekonstrukce mostu 

v Malíně, protože silnice II/03322 má být používána jako objízdná trasa pro místní 

a tranzitní dopravu 

- Požadované  vybudování kruhového objezdu na silnici  č.II/03322 by výrazně 

snížilo nebezpečí, kterému jsou  silničním provozem  vystaveni  chodci a převážně 

děti při přecházení silnice 

- Členové komise ho informovali, že stejný požadavek iniciovali před dvěma roky. 

Tehdejší vedení města ( Ing.Benada) však tuto iniciativu nijak nepodpořilo. 

- Stanovisko komise: Členové komise aktivitu petičního výboru podporují a 

jsou nakloněni pro výstavbu kruhového objezdu. Petici zároveň všichni 

podepsali. 

 

Závěr 

- předseda komise Ing.Jirásek poděkoval všem za účast 

 

 

Příští jednání komise se koná dne 26.4.2010 v 15.30 hodin v zasedací místnosti 

MÚ Václavské nám.182 
 
Zapsala: Alena Děkanovská 
Zápis ověřil:Ing.Zdeněk Jirásek 

 

 

 

 


